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Rada Miejska w Niemczy 
Komisja Infrastruktury Społecznej i Spraw Obywatelskich, Komisja Uzdrowiskowa, 
Infrastruktury Technicznej i Rozwoju Gospodarczego 

 

Protokół nr BR.0012.19.2023 
 

Wspólne posiedzenie dwóch stałych komisji Rady Miejskiej w Niemczy odbyło się w dniu 27 
czerwca 2023 roku. Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej i 
Spraw Obywatelskich Radna Wiesława Kajrys. 
Obrady rozpoczęto w dniu 27 czerwca 2023 o godz. 15:00 i zakończono o godz. 16:40 tego 
samego dnia. 
 
1. Otwarcie posiedzenia, przedstawienie porządku obrad. 
Przewodnicząca obrad Wiesława Kajrys poinformowała, że dnia 24 czerwca 2023 roku 
weszła w życie podjęta przez Radę Miejską w Niemczy w dniu 30 maja 2023 roku uchwała nr 
LXI/378/23 o zmianie uchwały nr XXIV/136/12 Rady Miejskiej w Niemczy w sprawie 
uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Niemcza oraz uchwały nr II/5/18 Rady Miejskiej w 
Niemczy w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Infrastruktury Technicznej i 
Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Niemczy.  
Przewodnicząca wskazała przede wszystkim na zmianę zakresu działania komisji, który został 
rozszerzony o sprawy określone w ustawie z dnia 28 lipca 2005 roku o lecznictwie 
uzdrowiskowym, uzdrowiskach i obszarach ochrony uzdrowiskowej oraz o gminach 
uzdrowiskowych, co jest również związane ze zmianą nazwy komisji, która otrzymała 
brzmienie "Komisja Uzdrowiskowa, Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego". W związku z powyższym w protokole zostanie odnotowane, że z dniem 24 
czerwca 2023 roku nastąpiła zmiana nazwy komisji wraz z rozszerzeniem jej kompetencji j/w.  
 
Przewodnicząca obrad poinformowała również, że fakt ten zostanie odnotowany w protokole, 
natomiast od kolejnego posiedzenia m. in. podczas głosowań będziemy posługiwali się 
nowym nazewnictwem, nowy zakres kompetencji komisji obowiązuje od dnia 24 czerwca 
2023 roku. Po czym przystąpiła do potwierdzenia obecności i kworum obrad. 
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności członków Komisji Uzdrowiskowej, Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich Rady Miejskiej w Niemczy. 
Wyniki głosowania 
OBECNY: 7, NIEOBECNY: 0 
Wyniki imienne: 
OBECNY (7) 
Alicja Maria Borodajko , Wiesława Ewa Kajrys , Mateusz Kossakowski , Maria Krystyna 
Oleksiak , Stanisław Tadeusz Pelc , Mieczysław Stanisław Szklarski , Miłosz Marek 
Wrzesiński  
Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Niemczy. 
Wyniki głosowania 
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OBECNY: 6, NIEOBECNY: 1 
Wyniki imienne: 
OBECNY (6) 
Paulina Ewa Dziedzic , Michał Mirosław Kaczorowski , Edyta Marta Mielnik , Paweł 
Andrzej Rożek , Kamila Anna Smęt , Paweł Zapotoczny  
NIEOBECNY (1) 
Stanisław Szachniewicz 
 
2. Ocena wykonania budżetu za 2022 rok. 
Informacja z wykonania budżetu Gminy Niemcza za 2022 rok została omówiona przez 
Skarbnika Gminy Panią Martę Żłobicką – Wnuk. 
Radni odnosząc się do przekazanego im dokumentu, pytali m. in. o: 
a). wydatki związane na zakupem ekranu wizyjnego - telebimu, gdzie został zamontowany? 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że wykazane koszty dotyczą jedynie dokumentacji. 
b). wykup części wspólnych w budynku świetlicy wiejskiej w Przerzeczynie-Zdroju, w 
związku z wydatkami na zakup przez gminę tego lokalu? 
Burmistrz Jarosław Węgłowski poinformował, że nie zostały wykupione, nie było jeszcze 
prowadzonych rozmów na ten temat. 
c). jakie było przeznaczenie środków z Funduszu Pomocy na naukę dzieci z Ukrainy? 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Niemczy poinformowała, że pieniądze były m. in. 
przeznaczone na organizacje zajęć nauki j. polskiego, zakup pomocy dydaktycznych i zajęć 
specjalistów (psychologa, pedagoga, logopedy) dla dzieci z Ukrainy. 
d). wielkość wydatków na podróże? 
Skarbnik Gminy poinformowała, że wykazane wielkości dotyczą ryczałtów za dojazdy oraz 
zwrotu kosztów związanych z podróżami służbowymi. Pani Skarbnik w podsumowaniu 
poinformowała o wielkości środków finansowych zaoszczędzonych w ubiegłym roku. 
Radni nie mieli więcej pytań. 
 
3. Opiniowanie projektów uchwał. 
Przewodnicząca obrad przystąpiła do omawiania złożonych pod obrady radnych projektów 
uchwał. 
a) Nr 40/2023 w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 
ławników na kadencję 2024-2027; 
Projekt uchwały zreferowała Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej Agnieszka Borowska. 
Inspektor poinformowała, że Prezes Sądu Okręgowego w Świdnicy pismem z dnia 22 maja 
2023 roku (25 maja 2023 rok - data wpływu do urzędu Miasta i Gminy w Niemczy) określił 
liczbę ławników do wyboru przez Radę Miejską w Niemczy na kadencję 2024 – 2027, która 
wynosi: 
1) dla Sądu Rejonowego w Dzierżoniowie – 1 osoba do Wydziału Rodzinnego i Nieletnich; 
2) dla Sądu Rejonowego w Ząbkowicach Śląskich 1 osoba do Wydziału Pracy. 

Zgodnie z art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku Prawo o ustroju sądów powszechnych 
(tj. Dz. U. z 2023 roku, poz. 217 ze zmianami) wybory ławników przygotowuje zespół, który 
przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach, w szczególności  
w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie jw. 
Kandydatów na ławników mogą zgłaszać radom gminy: 

1. prezesi właściwych sądów, 
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2. stowarzyszenia, inne organizacje społeczne i zawodowe, zarejestrowane na podstawie 
przepisów prawa, z wyłączeniem partii politycznych, 

3. co najmniej 50 obywateli mających czynne prawo wyborcze, zamieszkujących stale na 
terenie gminy dokonującej wyboru. 

Termin zgłaszania kandydatów na ławników upływa 30 czerwca 2023 roku 
Listy wybranych ławników wraz z ich dokumentami zostaną przesłane przez Radę Miejską  
w Niemczy, prezesom właściwych sądów, najpóźniej do końca października 2023 roku.  
Inspektor wskazała, że uchwała na tym etapie rozpatrzenia nie rodzi skutków finansowych dla 
Gminy. Po czym, z uwagi na specyfikę pracy zespołu i powierzony mu ustawowy obowiązek, 
przekazała propozycję Burmistrza w zakresie trzy osobowego składu zespołu wskazując na 
doświadczenie Radnej Marii Krystyny Oleksiak, która pełniła funkcję ławnika w sądzie 
powszechnym i jej doświadczenie w tego rodzaju pracy, Panią Monikę Wikowicz Inspektora 
ds. Ewidencji Ludności i Dowodów Osobistych, która z racji pełnionych obowiązków jest 
osobą upoważnioną do weryfikacji danych osobowych zgłoszonych osób oraz swoja osobę w 
funkcji sekretarza komisji. Radni nie wnieśli zastrzeżeń co do proponowanego składu 
zespołu, nie mieli również pytań do projektu uchwały.  
Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 40/2023 uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego 
zgłoszonych kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Projekt Nr 40/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Uzdrowiskowej, Infrastruktury 
Technicznej i Rozwoju Gospodarczego projektu Nr 40/2023 uchwały w sprawie powołania 
zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników na kadencję 2024-2027.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Projekt Nr 40/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
 
b) Nr 41/2023 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego miasta i gminy Niemcza dla obszaru wsi Przerzeczyn-Zdrój. 
Projekt uchwały zreferował Urbanista Romuald Waniurski, który wskazał na konieczność 
opracowania przez Gminę Niemcza tekstu ujednoliconego Studium uwarunkowań i 
Kierunków zagospodarowania przestrzennego dla obszaru wsi Przerzeczyn-Zdrój. 
Poinformował Radnych, że opracowanie uzyskało wymagane prawem zgody instytucji 
nadrzędnych. Urbanista poprosił radnych o uwzględnienie w projekcie uchwały korekty 
zapisów w części II, gdzie zgodnie z opinią Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad wykreślono 
zapis o funkcji mieszkalnej. Radni nie mieli pytań do projektu uchwały.  
Przewodnicząca obrad zarządziła głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 41/2023 uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i 
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kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Niemcza dla obszaru wsi 
Przerzeczyn-Zdrój;.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Projekt Nr 41/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Uzdrowiskowej Infrastruktury 
Technicznej i Rozwoju Gospodarczego projektu Nr 41/2023 uchwały w sprawie zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 
Niemcza dla obszaru wsi Przerzeczyn-Zdrój.  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Projekt Nr 41/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
 
c) nr 45/2023 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Niemcza na lata 2023-2036. 
Projekty uchwał budżetowych zreferowała Skarbnik Gminy Pani Marta Żłobicka - Wnuk. 
Skarbnik poprosiła o wprowadzenia zmian do projektu uchwały z uwagi na zmiany kwot 
ogółem w związku z podjętymi przez Burmistrza wcześniejszymi zarządzeniami. 
Radni pytali m. in. o: 
a). ewentualne problemy z budową świetlicy w Wilkowie Wielkim, po rozstrzygnięciu 
przetargu? 
Burmistrz Jarosław Węgłowski poinformował, że nie ma problemów, wszystko toczy się 
zgodnie z planem. 
b). powód zmniejszenia wielkości środków finansowych na działalność Ośrodka Kultury o 
kwotę ponad 1 mln zł i przeniesienie realizacji zadania inwestycyjnego budowy świetlicy w 
Wilkowie Wielkim na 2024 rok? 
c). na jakie usługi zwiększa się wielkość środków finansowych w rozdziale dotyczącym 
utrzymania zieleni na terenie Gminy Niemcza? 
Burmistrz Jarosław Węgłowski wskazał na konieczność utrzymania zieleni w okolicach 
nowych lokalizacji oddanych do dyspozycji mieszkańców w tym roku.  Budowa świetlicy w 
Wilkowie Wielkim jest inwestycją wieloletnią i w tym roku została rozpoczęta zaistniała 
konieczność zabezpieczenia środków finansowych w WPF na przyszły rok. Burmistrz 
poinformował zebranych, że w związku z decyzja konserwatora zabytków nastąpiła zmiana 
lokalizacji budowy świetlicy, ponieważ zaplanowany z mieszkańcami wsi pierwotny teren w 
pobliżu boiska rekreacyjnego, należy do terenu parku objętego nadzorem konserwatora. 
Obecnie budowa świetlicy została zaplanowana w innym miejscu. Radni nie mieli więcej 
pytań. Przewodnicząca przystąpiła do zaopiniowania projektu z naniesionymi poprawkami. 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 45/2023 uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niemcza na lata 2023-2036 ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Projekt Nr 45/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
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Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu nr 45/2023 uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niemcza na lata 2023-2036 ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Projekt Nr 45/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
 
d) Nr 46/2023 w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i Gminy Niemcza na 2023 rok. 
Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 46/2023 uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta i 
Gminy Niemcza na 2023 rok ze zmianami z dnia 27.06.2023 roku, ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Projekt Nr 46/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków Komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 46/2023 uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta 
i Gminy Niemcza na 2023 rok ze zmianami z dnia 27.06.2023 roku, ze zmianami.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Projekt Nr 46/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
 
e) Nr 47/2023 w sprawie rozpatrzenia skargi p. A. W. na Burmistrza Miasta i Gminy 
Niemcza dotyczącej niewykonania czynności polegających na publikacji zbioru danych 
przestrzennych dla obowiązujących aktów planowania przestrzennego 
Przewodnicząca obrad poinformowała, że projekt uchwały będzie omawiany na najbliższej 
sesji w dniu 30 czerwca 2023 roku. 
 
f) Nr 48/2023 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek oraz 
szczegółowe warunki przyznawania, obliczania i wypłacania nauczycielom dodatków: 
motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, dodatku za warunki pracy, wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród ze specjalnego funduszu 
nagród, innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy. 
Projekt uchwały zreferowała Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej Pani Agnieszka Borowska. 
Inspektor poinformowała zebranych, że Podjęcie nowej uchwały wynika z konieczności 
dostosowania prawa lokalnego do obowiązujących przepisów prawa oświatowego i zgodnie z 
art. 30 ust. 6 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela (t. j. z dnia 23 maja 2023 r. 
Dz. U. z 2023 r., poz. 984) organ prowadzący szkołę określa dla nauczycieli w drodze 
regulaminu:  
1) wysokość stawek dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki 
pracy; 



6 
 

2) szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe oraz za 
godziny doraźnych zastępstw; 
3) wysokość i warunki wypłacania nagród. 
Podjęcie uchwały w proponowanym układzie nie rodzi skutków finansowych dla budżetu 
Gminy Niemcza w 2023 roku. Projekt zgodnie z zapisem art. 30 ust. 6a ustawy Karta 
Nauczyciela został uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 
Radna Edyta Mielnik zapytała o rolę mentora i zakres zadań mu powierzonych. Dyrektor 
Anna Kuźmińska poinformowała, że zadaniem mentora będzie opieka nad nauczycielem 
początkującym rozpoczynającym pracę w zawodzie nauczyciela. W szkole zostanie 
zatrudniony jeden nauczyciel oraz w przedszkolu również jeden. Radny Stanisław Pelc 
zapytał, co będzie jeśli rada nie podejmie uchwały, dyrektor Anna Kuźmińska 
poinformowała, że nie będzie miała możliwości zatrudnić nauczyciela początkującego, bo nie 
będzie mogła mu zapewnić mentora. Radni nie mieli więcej pytań. Przewodnicząca obrad 
zarządziła głosowanie.  
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków komisji Infrastruktury Społecznej i Spraw 
Obywatelskich projektu Nr 48/2023 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 
stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania, obliczania i wypłacania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, dodatku za warunki pracy, 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród ze 
specjalnego funduszu nagród, innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Projekt Nr 48/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
 
Głosowano w sprawie: 
pozytywnego zaopiniowania przez członków komisji Infrastruktury Technicznej i Rozwoju 
Gospodarczego projektu Nr 48/2023 w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 
stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania, obliczania i wypłacania nauczycielom 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za wysługę lat, dodatku za warunki pracy, 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, nagród ze 
specjalnego funduszu nagród, innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Projekt Nr 48/2023 został przez komisję pozytywnie zaopiniowany. 
 
4. Sprawy różne. 
Przewodnicząca obrad poinformowała, że Dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy 
wyrazili chęć zabrania głosu w tym punkcie obrad. Przewodnicząca zanim oddała głos 
dyrektorom zapytała radnych czy chcą zabrać głos w tym punkcie porządku obrad. 
O głos poprosiła Sekretarz Gminy Karolina Bieńko. Przewodnicząca obrad udzieliła głosu 
Pani Sekretarz. Sekretarz Gminy w postawie stojącej zwróciła się do Burmistrza Jarosława 
Węgłowskiego i w imieniu pracowników wręczając kwiaty, podziękowała mu za codzienny 
trud i pracę na rzecz gminy, pogratulowała inwestycji i sukcesów. 
Radny Stanisław Pelc poprosił o ogłoszenie 30 minutowej przerwy w obradach.  
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Przewodnicząca obrad Wiesława Kajrys o godz. 15.28 ogłosiła przerwę. Przerwa w 
obradach trwała do godz. 16.18. 
 
Przewodnicząca komisji Wiesława Kajrys po wznowieniu obrad w punkcie „Sprawy różne”, 
udzieliła głosu Dyrektor Szkoły Podstawowej Annie Kuźmińskiej, która poinformowała, że 
chciała również w imieniu dyrektorów pozostałych jednostek organizacyjnych gminy zabrać 
głos podczas posiedzenia komisji, o czym informowała wcześniej przewodniczących komisji 
Rady Miejskiej. W związku z tym, że Pani Przewodnicząca obrad ogłosiła przerwę i nie 
pozwoliła jej zabrać głosu podczas posiedzenia, Dyrektor Anna Kuźmińska podziękowała i 
oświadczyła, że w porozumieniu z pozostałymi dyrektorami opuszczają wznowione wspólne 
posiedzenie komisji Rady Miejskiej w Niemczy. 
Radny Stanisław Pelc zabierając głos oświadczył, że chciał zadać pytanie dyrektorom szkoły  
i przedszkola niestety, panie opuściły posiedzenie. Radny odnosząc się do wypowiedzi 
Burmistrza podczas przerwy, poprosił aby podczas swoich wypowiedzi odpowiadał na 
pytania radnych i przedstawiał konkretne informacje a nie narzekał, że „rada niedobra i rada 
przeszkadza”. Radny przypomniał, że budżet został przyjęty, z niektórymi uchwałami 
czasami się nie zgadza ale wszystko jest uchwalane i prace są wykonywane. Radny Stanisław 
Pelc wyraził swoje zdziwienie dla słów Burmistrza skierowanych do Radnych. Radny 
podsumował swoją wypowiedź, że Burmistrz otrzymuje za swoją pracę wynagrodzenie w 
wysokości 17 tyś zł i powinien zakończyć tę kadencję i poczekać co będzie dalej. 
Burmistrz Miasta i Gminy Niemcza Jarosław Węgłowski odnosząc się do przedmówcy 
wskazał, że decyzję o udziale w wyborach podjął świadomie z myślą o mieszkańcach dla 
których chciał to zrobić, a efekty jego kilkuletniej trudnej i ciężkiej pracy widać. Burmistrz 
zadał pytanie radnemu Stanisławowi Pelc czy społecznie kiedykolwiek wsparł podejmowane 
w naszej gminy wydarzenia społeczne i kulturalne? 
Przewodnicząca obrad Wiesława Kajrys poprosiła o zachowanie powagi posiedzenia. 
Natomiast odpowiadając na zadane przez Pana Burmistrza pytanie wskazała, że radni 
wielokrotnie wspierali różnego rodzaju inicjatywy przeznaczając otrzymywane diety na 
działania charytatywne. 
Burmistrz Miasta i Gminy Niemcza Jarosław Węgłowski wraz z pracownikami urzędu i 
dyrektorami jednostek organizacyjnych opuścił obrady komisji. 
Radny Stanisław Pelc podziękował Dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej w 
Przerzeczynie-Zdroju za zorganizowanie na wysokim poziomie festynu z udziałem 
mieszkańców dzieci i młodzieży szkolnej. Pogratulował Sołtysowi i mieszkańcom również 
organizacji wydarzenia Nocy Świętojańskiej w Podlesiu. 
Radna Maria Oleksiak odnosząc się do wypowiedzi radnego Stanisława Pelca na temat 
wynagrodzenia Burmistrza powiedziała, że jego wysokość została określona w uchwale Rady 
Miejskiej w Niemczy i tu nie ma znaczenia czy Radny Stanisław Pelc był przeciw. Rada 
podejmuje uchwały kolegialnie i z tą decyzją należy się zgadzać. Radna wyraziła swój brak 
akceptacji dla uwag Radnego Stanisława Pelca w odniesieniu do wysokości wynagrodzenia 
Burmistrza, dodała również, że zarówno wysokość wynagrodzenia Burmistrza jak i wysokość 
diet są regulowane ustawowo. 
Przewodnicząca obrad Wiesława Kajrys kolejny raz poprosiła o zachowanie powagi i 
uważanie co się mówi. 
Radny Stanisław Pelc zauważył, że Radna Maria Oleksiak zwraca jedynie uwagę na 
wypowiedzi dotyczące wynagrodzenia Burmistrza, natomiast kiedy to jest mowa o dietach 
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radnych nie zabiera głosu. Radna Maria Oleksiak ad vocem podsumowała, że trzeba 
uszanować te diety i wykazać swoje zaangażowanie, a takie zachowanie nie przystoi. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Wiesława Kajrys zamknęła wspólne 
posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.  

 

Przewodnicząca Komisji 
Infrastruktury Społecznej i Spraw 

Obywatelskich 
 
 

(-) Wiesława Kajrys 
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